



Brussels, 31 May 2017
(OR. en)

9661/17
ADD 1

COMPET 445
ENV 543
CHIMIE 53
MI 451
ENT 135
SAN 218
CONSOM 234

'I/A' ITEM NOTE

From: General Secretariat of the Council
To: Permanent Representatives Committee/Council

No. Cion doc.: 7868/17 COMPET 232 ENV 319 CHIMIE 38 MI 309 ENT 91 SAN 133
CONSOM 124 + ADD 1

Subject: COMMISSION REGULATION (EU) .../... of XXX amending [the
Appendices to] Annex XVII to Regulation (EC) No 1907/2006 of the
European Parliament and of the Council concerning the Registration,
Evaluation, Authorisation and Restriction of Chemicals (REACH) as
regards CMR substances
– Decision not to oppose adoption
= Statement

Statement by the Federal Republic of Germany

Deutschland geht davon aus, dass die Erwägungsgründe in der deutschen Fassung wie folgt angepasst werden:

In Erwägungsgrund 1 wird die Formulierung „der Verkauf“ durch „die Verwendung zur Bereitstellung“ ersetzt.

Bei der deutschen Version des Anhangs geht Deutschland weiterhin davon aus, dass dieser wie folgt geändert wird:

Unter 3 (a) wird in der ersten Spalte des Listeneintrags zu „Brodifacoum (ISO)“ am Ende der Zelle das Semikomolon gelöscht.

Unter 4 (a) wird in der ersten Spalte des Listeneintrags zu „Difenacoum (ISO)“ am Ende der Zelle das Semikomolon gelöscht.

Unter 4 (a) wird in der ersten Spalte des Listeneintrags zu „Perfluorononan-1-säure [1]“ „ der Stoffname „Perfluorononan-1-säure [1]“ in „Perfluorononan-1-säure [1]“ geändert.

Unter 4 (b) wird sowohl im Text als auch in der ersten Spalte des Listeneintrags der Stoffname „Flumioxazin (ISO), N-(7-Fluor-3,4-dihydro-3-oxo-4-prop-2-ynyl-2H-1,4-benzoxazin-6-yl)cyclohex-1-en-1,2-dicarboxamid“ in „Flumioxazin (ISO), N-(7-Fluor-3,4-dihydro-3-oxo-4-prop-2-ynyl-2H-1,4-benzoxazin-6-yl)cyclohex-1-en-1,2-dicarboxamid“ geändert.

Courtesy Translation

Germany assumes that the German version of the recitals will be corrected as follows:

In recital the expression “der Verkauf” will be replaced by “die Verwendung zur Bereitstellung”

Furthermore, Germany assumes that the German version of the annex will be changed as follows:

Under 3 (a) in the first column of the list entry regarding “Brodifacoum (ISO)“ the semicolon at the end of the cell will be deleted.

Under 4 (a) in the first column of the list entry regarding “Difenacoum (ISO)“ the semicolon at the end of the cell will be deleted.

Under 4 (a) in the first column of the list entry regarding “Perfluorononan-1-säure [1]“ the substance name will be changed from “Perfluorononan-1-säure [1]“ into “Perfluorononan-1-säure [1]“.

Under 4 (b) the substance name will be changed from “Flumioxazin (ISO), N-(7-Fluor-3,4-dihydro-3-oxo-4-prop-2-ynyl-2H-1,4-benzoxazin-6-yl)cyclohex-1-en-1,2-dicarboxamid“ into “Flumioxazin (ISO), N-(7-Fluor-3,4-dihydro-3-oxo-4-prop-2-ynyl-2H-1,4-benzoxazin-6-yl)cyclohex-1-en-1,2-dicarboxamid“ in the text as well as in the list entry.